
Bij agendapunt 5 van de oordeelsvormende vergadering op 30 augustus a.s. hebben wij 3 
vragen over de studietoeslag:

1. Door hoeveel studenten is de studietoeslag in de afgelopen 5 jaar aangevraagd en 
ontvangen?

2. Hoe worden studenten gewezen op de mogelijkheid voor een studietoeslag?
3. In het raadsvoorstel staat dat door nieuwe wetgeving de termijn voor de 

studietoeslag met drie jaar wordt uitgebreid. Hoe verklaart u dat er dan "geen 
financiële gevolgen" aan dit voorstel verbonden zijn?

Wij kijken uit naar uw antwoord.

Met dank en vriendelijke groet,
Helga Wagemaker
Steunfractielid PvdA Schagen


